
 
Strona 1 z 2 

 

 

 

 

 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie sytuacji na terenie stadionu Szyca. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W nawiązaniu do wcześniejszych interpelacji składanych przez kilku radnych 

oraz do udzielonych przez Pana Prezydenta odpowiedzi proszę o informację, jakie 

konkretne działania są podejmowane w celu rozwiązania problemów zgłaszanych 

przez mieszkańców. Zaniepokojeni mieszkańcy wskazują, że problem nie został 

nadal rozwiązany. Szczegóły kolejnego zgłoszenia przesyłam w załączniku. 

 Proszę o ustosunkowanie się do kolejnego zgłoszenia mieszkańca oraz 

podjęcie zdecydowanych działań mających na celu rozwiązanie problemu. 

 

 

   

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 17 grudnia 2020 r. 
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ZAŁĄCZNIK NR 1 – zgłoszenie mieszkańca: 
 
„Tak w ramach aktualizacji sytuacji Stadionu Szyca. Niestety Państwa wysiłki póki co 
zostały zignorowane zwłaszcza przez POSIR.  
W temacie bezdomnych - bez zmian, komina i ognisk - bez zmian.  
W temacie zaśmiecenia - jest tylko gorzej - a rzekome porządki to iluzja.  
Przesyłam zdjęcia z dnia dzisiejszego. Wstyd … Inaczej się tego nazwać nie da. 
Mi już trochę ręce opadają od roku pisze do Prezydenta i nic się nie zmieniło.  
Z wyrazami szacunku” 
 
 
(pisownia oryginalna) 


